
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 01/02/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Ένταξη της ελιάς Καλαμών στην έκτακτη ενίσχυση»

Κύριε Υπουργέ,

Ο προκάτοχός σας, πριν τον τελευταίο ανασχηματισμό, είχε υποσχεθεί την άρση της
αδικίας της εξαίρεσης της ελιάς Καλαμών από την έκτακτη ενίσχυση των 70 ευρώ ανά
στρέμμα, λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού, αλλά δεν πρόλαβε να πραγματοποιήσει
την υπόσχεσή του.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε για την άρση της ανωτέρω αδικίας, ώστε να ενισχυθούν και
οι  παραγωγοί  ελιάς  Καλαμών  με  την  ανωτέρω  ενίσχυση  λόγω  της  πανδημίας  του
κορωνοϊού;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3830

Ημερομ. Κατάθεσης:

3/2/2021
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